



ARC: Helping address COVID-19 related needs in the Merrickville-Wolford and North Dundas regions.

Local Businesses	Pharmacies	Schools & Churches	Community Services	Primary Care Providers	Enrolled Individuals	Media
21	5	11	45	11	20	12

Leeds, Grenville & Lanark in RED Zone

Leeds, Grenville & Lanark Health Unit has announced that we will be returning to RED zone.

With new measures in place, the ARC team wants to share resources to support you and your clients in these difficult times:



Counselling Connect gives residents of Ottawa and the surrounding area quick access to a free phone or video counselling session



Confidential, safe and secure emergency shelter for women who have been physically, emotionally, sexually or financially threatened or harassed.



Community Food Share distributes emergency food aid to residents in Dundas and Stormont Counties.

Follow ARC on Instagram & Twitter!  

@ARCNavProject

Follow us to see content such as:

The ARC Resource of the Week

How individuals are benefiting from ARC

Governmental updates



ARC: Répondre aux besoins liés à la COVID-19 dans les régions de Merrickville-Wolford et North Dundas.

Entreprises Locales	Pharmacies	Écoles & Églises	Services Communautaires	Fournisseurs de Soins Primaires	Individus Inscrits	Média
21	5	11	45	11	20	12

Leeds, Grenville & Lanark en zone ROUGE

L'Unité de santé de Leeds, Grenville et Lanark a annoncé que nous retournerons en zone ROUGE.

Avec de nouvelles mesures en place, l'équipe ARC souhaite partager des ressources pour vous aider, vous et vos clients, en ces temps difficiles:



Counseling Connect offre aux résidents d'Ottawa et ses environs un accès rapide à une séance de consultation téléphonique ou vidéo gratuite



Fem'aide offre aux femmes d'expression française aux prises avec la violence sexiste, du soutien, des renseignements et de l'aiguillage vers les services appropriés dans leur collectivité 24 heures par jour, sept jours par semaine.



'Community Food Share' distribue une aide alimentaire d'urgence aux habitants des comtés de Dundas et Stormont.

Suivez ARC sur Instagram et Twitter!  

@ARCNavProject

Suivez-nous pour voir du contenu tel que:

La ressource ARC de la semaine

Comment les individus bénéficient d'ARC

Mises à jour gouvernementaux